
Proces verbal ședință Consiliului Director din data de 06.02.2023 
-       Ședința online prin Google Meet, ora 19:30 - 

  
Membri prezenți: Ionut Patras (IP), Natalia Deconescu (ND), Suciu Simion (SS), Dinu Gheorghe 

(DG), Relu Tamas (RT), Dionisie Rosca (DR), Gheorghe Urdea (GU). 
Membri lipsa:Horia Galateanu (HG) 

      Invitat: Camelia Prica. 
Ordinea de zi: 

1. Semnare minute ședințe anterioare. 
2. Aprobare decizii operative Colegiu Director și decizii luate prin corespondență, 

luate de la ultima ședință a Consiliului Director. 
3. Aprobare transferuri și duble legitimații valabile 2023. 
4. Aprobarea locațiilor și organizatorilor celor 4 etape de C.N. Sprint-Urban 

suplimentare. 
5. Stadiu C.N. Schi-Orientare și Cupa României la Schi-Orientare. 
6. Analiza situației privind personalul salariat al FRO. 
7. Aprobare Nota de informare privind prelucrarea datelor personale și formulare 

acord. 
8. Regulament de funcționare al CD. 
9. Stadiul Regulamentului de Organizare și Funcționare al F.R.O. 
10. Stadiul Regulamentului de Ordine Interioară al F.R.O. 
11. Acordare categorii de clasificare sportivă 2022. 
12. Reglaj financiar SEEOC 2022. 
13. Structura bugetului alocat de M.S. către F.R.O. pe anul 2023. În cazul în care 

nu ne este comunicată încă suma până la data întâlnirii, se amână pentru o 
ședință ulterioară. 

14. Diverse. 

  

La prezenta ședința sunt prezenți 7 membri, conform statutului ședință este declarata 
statutara. 

IP : Aveți ceva de adaugat la capitolul Diverse? Nu sunt propuneri. 

1. MInutele de sedinta au fost trimise catre DR deoarece a mentionat ca are de facut adaugiri 
la aceasta. 

DR susține că nu a avut timp să le parcurgă și nu are rost să ne grăbim. 

GU doreste sa se noteze ca minutele ar trebui sa se numeasca procese verbale. Minutele 
anterioare par a fi o discutie intre presedinte si cel care scrie minuta. Ar trebui ca sedintele 
sa fie inregistrate de o persoana autorizata si apoi intocmite procese verbale in baza 
inregistrarilor. 

IP: supun la vot să semnăm procesele verbale din 22.12.2022 si 20.10.2022 in termen de 2 
saptamani de la data acestei sedinte. Se aproba in unanimitate. 

2. Aprobare buget participare CE Juniori Schi.  IP - supun la vot cererea de autorizație pentru 
participarea sportivului Tamas Lucas la EYSOC. Se aprobă în unanimitate. 



De la ultima sedinta a Consiliului Director am decis cu Horia Galateanu sa relansam concursul 
de angajare a unui Secretar General, în aceleași condiții ca în vara, ½ norma, termen limitat. 
Termenul de înscriere a fost 25 ianuarie. Pentru ocuparea locului vacant s-a prezentat unu 
singur candidat. IP supune la vot decizia Colegiului Director de scoatere la concurs a 
postului de Secretar General.  

RT a plecat din intalnire in timpul votului. HG a intrat in sedinta. 

Se aprobă în unanimitate scoaterea la concurs a postului de Secretar General. 

3. DG - va rog sa imi explicati, ordinea de zi cine mi-o trimite si mie. Noi trebuie sa încheiem 
dupa fiecare sedinta un PV.  In PV se trec toate interventiile, pe cand în minuta sunt trecute, 
pe scurt, doar deciziile. 

 IP - supun la vot dacă DN este autorizata sa înregistreze ședința. Se aprobă in unanimitate. 

Camelia Prica întocmește lista de transferuri și duble legitimări. Lista trebuie supusă la vot, prin 
e-mail, saptamana aceasta. IP supune la vot aprobarea, prin email a listei de duble 
legitimări. Se aprobă in unanimitate. 

4. Au fost primite solicitari pentru etape de Sprint-Urban de la CS Mentor SIlva 07-08.10.2023, 
CS Babarunca 14-15.10.2023, CS Orienteering Masters - 21-22.10.2023 si PNB - la Intorsura 
Buzaului in data de 29.06-02.07.2023. IP - problema cu aplicația PNB este ca o parte din 
competiție de suprapune cu JWOC. IP -  cine este pentru cele 4 etape de Sprint-Urban. Se 
aprobă în unanimitate cele 4 etape. 

5. CN Orientare Schi și Cupa României - Orientare Schi. DR 22-26.02.2023, toate etapele de 
CN O Schi și Cupa României O Schi, desfășurate în Maramureș. SS și IP spun că este târziu 
să se anunțe date exacte pe 14 februarie, în condițiile în care este suficientă zăpadă în mai 
multe locații. DR propune ca miercuri seara sa avem o nouă întâlnire referitoare la CN Schi, 
dacă poate participa și Tămaș Relu. Între timp intră Tămaș Relu. Prezintă situația 
evenimentelor de Schi-Orientare: pentru Cupa României, pe viitor, la Competițiile de Iarnă 
să fie prioritare competițiile majore. La Babarunca nu s-a putut organiza Cupa României. 
De mâine dăm drumu la invitația pentru CN, 22-26 februarie, în Maramureș. 

DR a ieșit din ședință. DR a revenit în ședința. 

6. IP - am deschis concursul în ianuarie, s-a prezentat doar Maiorescu Irina, a luat proba scrisă 
cu 9 puncte, a trecut și de proba orala. DN - va putea Irina să respecte programul, poate sa 
asigure aceasta activitate? HG - i-am pus aceasta intrebare si a zis ca are un semestru mai 
ușor și va avea vara liberă.  

Datorită creșterii salariilor (prin angajarea unui secretar general cu jumătate de norma). 
Camelia Prica este de acord cu diminuarea normei la jumătate de normă pe o perioada 
determinata (pe durata contractului Secretarului General). 

IP - propun ca în următoarele 8 luni sa avem doi angajați cu jumătate de norma (un SG si un 
instructor sportiv). Se aprobă în unanimitate. 

Din acest moment ședința nu mai este înregistrată.  

Type text here



7. IP - am transmis joi formularele de acord de date personale și nota de informare privind
datele personale. Se aprobă în unanimitate

8. IP - am transmis joi propunere de regulament de funcționare a Consiliului Director. RD
propune amânarea subiectului. UG nu sunt menționate competențele și scopul CD,
respectiv modul de votare în cadrul CD.

Se amână discuția, pentru ca membrii CD să facă propuneri și amendamente înainte de ședință. 
RD iese din ședință. 

9. Referitor la ROF. PI întreabă dacă sunt noi date despre termen de transmis ROF, dacă sunt
necesare intervenții. DG : S-a prelungit lucrul la ROF, iar în februarie mă voi ocupa de
regulament, împreună cu dl Alexandrescu.

10. IP Fiind în momentul acesta un singur angajat, propun să amânăm adoptarea acestuia până
la o ședință ulterioară, preferabil la CN Schi, când vom avea deja 2 angajați.

11. IP Fiind în momentul acesta un singur angajat, propun să amânăm adoptarea acestuia până
la o ședință ulterioară, preferabil la CN Schi, când vom avea deja 2 angajați.

6. IP menționează că Irina Maiorescu a solicitat să nu fie implicată în plățile efectuate de Federație,
cel puțin în perioada limitată de lucru. De asemenea, IP propune să rămână în acest timp ND cu
drept de semnătură în bancă. Se supune la vot: 4 voturi pentru, RT este împotrivă, 2 abțineri.

12. TR Unele lucruri nu par foarte clare. ND dacă mai sunt lucruri de lămurit, va răspunde
Chimia Victoria la adresa trimisă. Nu mai sunt alte intervenții.

Tămaș Relu părăsește ședința. 

13. Buget Ministerul Sportului 2023: repartiția bugetară pe anul 2023, trebuie stabilit bugetul
pentru personal, cursuri de antrenori, materiale și echipament sportiv.

Urdea Gheorghe iese din ședință, ședința devine nestatutară și se declară închisă. 
Bugetul M.S. se va stabili în Colegiul Director. 

Ionut Patras ______________________ 

Natalia Deconescu ______________________ 

Suciu Simion ______________________ 

Dinu Gheorghe ______________________ 

Relu Tamas ______________________ 

Gheorghe Urdea ______________________ 

Irina Maiorescu ______________________ 

Dionisie Rosca ______________________ 

 Galateanu Horia


